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Verslag 

 
Aanwezig: De Staercke Jean-Pierre, Struys Georges, Follens Ken, Verlaeckt 
Rudy, Robbens Peter, De Vleeschauwer Berten en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: Vanwolleghem Katrien, Van Caelenberghe Patrick, De Smedt Frank 
Afwezig:  

 

1. Evaluatie denkdag 

Er heerste een positieve sfeer tussen de deelnemers, het waren opbouwende vergaderingen. Ook 
de locatie was goed en we willen de mensen van ALVA nogmaals bedanken voor de goede 
ontvangst en de goede samenwerking. We kunnen besluiten dat de 1e editie goed verlopen is. 
 
Er zijn verschillende onderwerpen besproken en er zijn 2 thema’s die meermaals naar voor zijn 
gekomen en die verder zullen worden uitgewerkt: 

 Al dan niet afschaffing nationale interprovinciale match  

 Concept interclub / Beker van Vlaanderen bekijken 
 
De commissieleden zullen hieromtrent voorstellen doen in de volgende vergaderingen. 
 

2. Reglement wegwedstrijden 

Het reglement wegwedstrijden is besproken en aangepast naar de huidige situatie, met bijlage 
IAAF reglement wegwedstrijden en hulp aan atleten. De voornaamste aanpassing is dat jury niet 
verplicht is voor gewone wegwedstrijden maar wel voor alle kampioenschappen en internationale 
wegwedstrijden. Het nieuwe reglement zal weldra op de website staan. 
 

3. Winterkalender 2018-2019 

Het voorstel van de winterkalender wordt besproken, en doorgezonden naar de Raad van 
Bestuur. 
De commissieleden stellen zich de vraag wat de meerwaarde is van een BK indoor Jun/Bel. Het 
voorstel is om de Jun/Bel te laten deelnemen tijdens het BK AC. Voorstellen aan de Raad van 
Bestuur VAL/KBAB. 
Er zal ook worden bekeken of de Universitaire kampioenschappen nog nodig zijn en wat de 
meerwaarde daarvan is. 
Bij de veldlopen is het voorstel om de cadetten (1e en 2e jaar) en scholieren (1e en 2e jaar) 
samen te laten lopen. 
 

4. Onverenigbaarheid huishoudelijk reglement 

Katrien is afwezig dus wordt dit agendapunt verplaatst naar de volgende vergadering. 
 

5. Ontvangen briefwisseling 

 An Cammaerts - ABES (Masters) 

De vraag is of bij kogel heren de M50 met hun 6kg kunnen deelnemen met de JS.  
Dit kan niet, het voorstel is dat de Sen met de M35-M40-M45 samen smijten en dat de  
Jun met de M50 samen smijten. 
We raden aan om zoveel mogelijk met eigen gewicht over de categorieën te smijten. 
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 Verslag VCJ 

De commissie stelt aan de VCJ voor om dringend een cursus/bijscholing te geven voor de 
materiaalverantwoordelijke van de clubs die tijdens wedstrijden de tuigen dienen te 
controleren.. Er zijn te weinig mensen die de materialen voor het opmeten en wegen van de 
tuigen correct kunnen gebruiken. 
 
Vraag van de VCJ om terreinpolitie aan te duiden, een 2-tal personen bij kampioenschappen. Dit 
zal zoveel mogelijk toegepast worden en op het einde van dit seizoen zal dit geëvalueerd 
worden. 
 
Voorstel van de VCJ om een vaste jury van beroep aan te duiden (3 personen). De commissie 
vindt dit niet praktisch, de kans bestaat dat ze de hele dag aanwezig moeten zijn voor niets. Een 
ander argument is dat er partijdigheid kan ontstaan wanneer er een klacht komt en de jury 
bestaat uit iemand van dezelfde club. Vorige vergadering is er reeds een werkwijze goedgekeurd 
voor de jury van Beroep (zie bijlage). 
 
 
6. Varia 
 
De commissie stelt vast dat het momenteel zeer moeilijk is voor eventuele kandidaat juryleden 
om een examen af te leggen. Er zijn nu nog slechts twee startmogelijkheden. 
 
De commissie stelt voor om dit terug flexibeler, moderner en opener te maken. Het toetreden 
tot het jurycorps zou veel toegankelijker moeten zijn. We hebben zeker niet de luxe om hier 
zeer selectief in te zijn. Eventuele kandidaat juryleden zouden zo spoedig mogelijk tot het 
jurycorps moeten kunnen toetreden via een korte theoretische test. 
 
De commissie stelt zich de vraag waarom geen basispakket met vragen en antwoorden te 
ontwikkelen waar de voornaamste basisregels in verwerkt zijn om te kunnen starten als jurylid. 
En een test te ontwikkelen via een computerprogramma n.a.v. het rijexamen. 
 
 
Volgende vergadering op 24 mei 2018 om 19u00. 
 
 


